

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 112

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

*Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations*

VOLUME 112

1951

I. Nos. 1539-1546

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered on 27 November 1951*

	<i>Page</i>
No. 1539. Yugoslavia and Czechoslovakia :	
Agreement (with annexes) on Czechoslovak deliveries of capital goods and Yugoslav counter-deliveries. Signed at Belgrade, on 25 February 1947	
Additional Protocols Nos. 1 and 2 (with exchange of letters). Signed at Prague, on 24 May 1948	3
No. 1540. Yugoslavia and Czechoslovakia :	
Agreement concerning Czechoslovak assets sequestrated and nationalized in Yugoslavia. Signed at Belgrade, on 4 September 1947	91
No. 1541. Yugoslavia and Czechoslovakia :	
Supplementary Agreement to the Yugoslav-Czechoslovak Trade and Navigation Treaty of 14 November 1928. Signed at Prague, on 10 April 1948	101
No. 1542. Yugoslavia and Czechoslovakia :	
Trade Agreement (with exchange of letters). Signed at Prague, on 24 May 1948	
Commercial Payments Agreement (with exchange of letters). Signed at Prague, on 24 May 1948	111
No. 1543. Yugoslavia and Czechoslovakia :	
Agreement (with exchange of notes) on non-commercial payments. Signed at Prague, on 24 May 1948	183

*Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies*

VOLUME 112

1951

I. Nos 1539-1546

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés le 27 novembre 1951*

	<i>Pages</i>
N° 1539. Yougoslavie et Tchécoslovaquie :	
Accord (avec annexes) concernant les livraisons de biens d'équipement tchécoslovaques et les contre-livraisons yougoslaves. Signé à Belgrade, le 25 février 1947	
Protocoles additionnels nos 1 et 2 (avec échange de lettres). Signés à Prague, le 24 mai 1948	3
N° 1540. Yougoslavie et Tchécoslovaquie :	
Accord concernant les biens tchécoslovaques séquestrés et nationalisés en Yougoslavie. Signé à Belgrade, le 4 septembre 1947	91
N° 1541. Yougoslavie et Tchécoslovaquie :	
Accord complétant le Traité de commerce et de navigation entre la Yougoslavie et la Tchécoslovaquie du 14 novembre 1928. Signé à Prague, le 10 avril 1948	101
N° 1542. Yougoslavie et Tchécoslovaquie :	
Accord (avec échange de lettres) concernant les échanges de marchandises. Signé à Prague, le 24 mai 1948	
Accord (avec échange de lettres) concernant les paiements commerciaux. Signé à Prague, le 24 mai 1948	111
N° 1543. Yougoslavie et Tchécoslovaquie :	
Accord (avec échange de notes) concernant les paiements non commerciaux. Signé à Prague, le 24 mai 1948	183

No. 1544. Yugoslavia and Czechoslovakia :

Protocol regarding supplies of machinery and equipment delivered from stocks of the National Reconstruction Fund in Prague. Signed at Prague, on 24 May 1948 215

No. 1545. Yugoslavia and Czechoslovakia :

Protocol (with exchange of letters) regarding the method of payment for machinery and equipment supplied from stocks of the National Reconstruction Fund in Prague. Signed at Prague, on 24 May 1948 . . . 225

No. 1546. Yugoslavia and Czechoslovakia :

Agreement (with exchange of letters) on non-commercial payments. Signed at Belgrade, on 1 March 1949 241

N° 1544. Yougoslavie et Tchécoslovaquie :

Protocole concernant les livraisons de machines et de matériel provenant
des stocks appartenant au Fonds de la reconstruction nationale à Prague.
Signé à Prague, le 24 mai 1948 215

N° 1545. Yougoslavie et Tchécoslovaquie :

Protocole (avec échange de lettres) concernant le mode de paiement des
machines et du matériel provenant des stocks appartenant au Fonds de la
reconstruction nationale à Prague. Signé à Prague, le 24 mai 1948 . . . 225

N° 1546. Yougoslavie et Tchécoslovaquie :

Accord (avec échange de lettres) concernant les paiements non commerciaux.
Signé à Belgrade, le 1^{er} mars 1949 241
